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VU: JEROEN HELSEN, VELDSTRAAT 13, 2430 LAAKDAL

Meer dan ooit voor 
Laakdal en de  
Kempen

N-VA-gemeenteraadslid Fons 
Verdonck is door de politieraad 
verkozen als afgevaardigde voor 
de algemene vergadering van 
IOK. IOK is een samenwerking 
tussen verschillende Kempense 
gemeenten. Fons kreeg de steun 
van alle politieke partijen uit Geel 
en Meerhout, maar niet van de 
Laakdalse meerderheidspartijen. 
Dat betreuren wij. Fons wil zich 
vol enthousiasme inzetten voor de 
Kempen, en de Laakdaller in het 
bijzonder. Wij wensen hem daarbij 
alle succes toe.

De sint komt

Ook dit jaar zal N-VA Laakdal de 
sint ondersteunen zodat alle brave 
kindjes een bezoekje van de sint 
en zijn pieten mogen verwach-
ten. Willen jullie dat de sint ook 
de brave kindjes in jullie huisje 
bezoekt? Contacteer ons dan via 
het volgende e-mailadres:  
paul.jacops@n-va.be.

“Snelle en juiste  
communicatie in  
crisisgevallen is meer 
dan ooit een must.”

Caroline Janssens, gemeenteraadslid 

Be-alert in Laakdal
In 2017 lanceerde N-VA-minister Jan Jambon Be-alert. Be-alert is 
een crisiscommunicatiesysteem waarmee de overheid de burger kan 
verwittigen in geval van een noodsituatie. Ook de gemeente Laakdal 
kan intekenen op dit systeem. Op die manier kunnen de inwoners van 
Laakdal bij noodsituaties, zoals bijvoorbeeld een grote brand, snel 
geïnformeerd worden. Tot nu toe heeft Laakdal die stap nog niet gezet. 
N-VA Laakdal betreurt dat.
Tot op heden is Laakdal nog niet 
ingeschreven op Be-alert. N-VA-
gemeenteraadslid Caroline Janssens 
trok dan ook aan de alarmbel op 
de gemeenteraad. Snelle en juiste 
communicatie in crisisgevallen is immers 
meer dan ooit een must. Caroline 

kreeg op haar vraag het antwoord dat 
de gemeente pas in 2018 intekent, wat 
N-VA Laakdal betreurt. Gelukkig is de 
provincie Antwerpen wel al ingetekend en 
kan de gemeente Laakdal via dat kanaal 
reeds ondersteuning bieden bij mogelijke 
grotere incidenten.

Veel andere gemeenten in Vlaanderen tekenden 
al in op Be-alert. Laakdal vooralsnog niet.

N-VA Laakdal

@nvalaakdal

www.n-va.be/laakdal

 Communicatie Laakdal moet beter p. 2 Iedere vereniging gelijk p. 3



2

laakdal@n-va.be

Wij luisteren naar u!
Als u ons graag wat wilt zeggen of vragen, neem gerust contact op.  

Via laakdal@n-va.be, via onze Facebookpagina of op Twitter.

Communicatie Laakdal moet beter
Meerdere gemeenteraden op rij kaartte N-VA Laakdal de gebrekkige communicatie van onze gemeente 
Laakdal aan. Bij wegenwerken worden mensen niet tijdig verwittigd, bij infoavonden worden maar selectief 
mensen uitgenodigd… Dat moet beter. 

Voor N-VA-gemeenteraadslid Caroline Janssens is de maat 
vol, want de Laakdaller heeft het recht om op een duidelijke 
en correcte manier geïnformeerd te worden. Ze blijft ijveren 
voor een transparante en efficiënte communicatie. Zo moeten 
de Facebookpagina, de infoborden, de website en brieven 
gezamenlijk worden gehanteerd als communicatiemiddelen
Caroline stelde op de gemeenteraad voor een afsprakennota 
voor de communicatie op te stellen. Blijkbaar is die er al. Maar 
als Caroline vraagt wanneer deze nota is geëvalueerd, blijft het 
stil. Die evaluatie moet snel gebeuren. Op die manier kan de 
communicatie bijgestuurd worden en wordt u beter en correcter 
geïnformeerd. 

Twee vragen over…  
Niels Vermeulen 
1  Wie is Niels?

Niels is geboren en getogen in Klein-Vorst 
waar hij al 33 lentes woont. Hij werkt 
als technisch adviseur in een secundaire 
school in Westerlo. Dagelijks staat Niels 
in voor de aankopen en coördinatie van 
de technische en de wetenschapsvakken. 
Richtingen die in het verleden al te vaak 
op de achtergrond werden gezet, maar o 
zo belangrijk en uitdagend zijn. 

In zijn vrije tijd kan je hem vinden op 
wandelpaden of in de fitness. Niels geniet 
van de mooie momenten met zijn familie 
en vrienden. 

Niels vindt politiek interessant, omdat 
hij voor mensen het verschil kan maken. 
Als ze al jaren met een probleem zitten 
en je kan hen een oplossing bieden… 
Dat gevoel is onbeschrijfelijk. Luisteren 
is belangrijk. Maar er ook iets mee doen, 
daar gaat het om. 

2  Waar moeten we Niels van kennen? 
Niels is geen man van holle woorden. Hij 
zette zijn schouders onder meer onder  
het project om in Laakdal zoveel mogelijk 

defibrillatortoestellen op openbare 
plaatsen te voorzien. Ook is hij bepleiter 
van uniforme huisnummers voor 
iedereen, zodat hulpdiensten indien nodig 
snel weten waar ze moeten zijn.

Tegen de diefstallenplaag die Laakdal 
teisterde bracht Niels het idee naar 
voor om de grenzen van de gemeente te 
beschermen met ANPR-camera’s. Dat zijn 
camera’s met nummerplaatherkenning. 

Niels gaat ook voor een toegankelijk 
Laakdal, en dit mag je zeer letterlijk 
nemen. Volgens Niels zijn er nog te veel 
plaatsen waar minder mobiele mensen 
geen toegang toe hebben, zelf in openbare 
gebouwen. Ook de dorpscentra en 
ondersteuning van de detailhandel liggen 
hem na aan het hart.

Tot slot ijvert Niels voor goed onderwijs, 
dicht bij huis, voor elk kind. Iedereen 
moet de kans krijgen om zich optimaal 
te ontplooien. Er ligt nog veel werk op de 
plank, maar samen met de Laakdallers wil 
Niels ervoor gaan.

Bestuurslid 
in de 
kijker

“De Laakdaller heeft 
het recht om op een 
duidelijke en correcte 
manier geïnformeerd te 
worden.”

Caroline Janssens,  
Gemeenteraadslid 
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Duurzaam energiebeleid kan doordachter 
N-VA Laakdal is voor een duurzaam energiebeleid. 
Wij staan er dan bijvoorbeeld ook volledig achter dat 
het gemeentehuis van energie voorzien wordt door 
zonnepanelen. Toch hebben wij bedenkingen bij de 
aanpak van het duurzame energiebeleid in Laakdal. 

Het plaatsen van de zonnepalen was in eerste instantie niet 
gepland. Daardoor wordt het nu gezien als een meerkost. Dat 
wil zeggen dat de gemeente geen marktonderzoek kon uitvoeren 
en dus niet op zoek kon gaan naar de goedkoopste oplossing.  
We dreigen als gemeente nu meer dan eigenlijk noodzakelijk te 
moeten betalen voor de zonnepanelen. En dat allemaal omdat er 
op voorhand niet goed nagedacht is. N-VA Laakdal vindt dat er 
zorgvuldiger met uw belastinggeld omgegaan moet worden.

Iedereen moet gelijk behandeld 
worden 
Iedereen is gelijk, maar sommige zijn meer gelijk dan anderen. Deze 
zin uit Animalfarm is heel toepasselijk voor de relatie tussen de 
kerkfabrieken (en verwanten rechtspersonen) en onze gemeente, 
waar wij merken dat de regels toch stelselmatig soepeler toegepast 
worden voor de kerkfabrieken dan voor andere verenigingen. N-VA 
Laakdal pleit voor een gelijke behandeling voor alle verenigingen. 
De kerkfabrieken zijn de grootste 
grondbezitter in Laakdal. Toch zijn zij 
vrijgesteld van belastingen op onbebouwde 
gronden. En dat terwijl de kerkfabrieken 
sowieso al jaarlijks een toeslag van de 
gemeente krijgen bij een tekort. Een aantal 
van deze transacties van de gemeente 
naar de kerkfabrieken is bovendien op zijn 
minst opmerkelijk te noemen. 

Zo deed de gemeente voor 370 000 
euro renovatiewerken in een gebouw 
dat ze huren van de kerkfabrieken. 
Had de gemeente dan niet beter zelf 
een nieuw gebouw gezet? Daarnaast 
betaalde de gemeente 25 000 euro extra 
aan herstellingen voor de verwarming. 
Als reden gaf de gemeente op dat de 
kerkfabrieken deze niet konden betalen, 
want het geld van de kerkfabrieken zit 

vast in beleggingen. Geen probleem dat 
de kerkfabrieken hun geld verantwoord 
belegen maar waarom werd de vraag van 
N-VA om deze gelden renteloos te lenen 
tot de beleggingen vrijkwamen, ondanks 
de goedkeuring van de gemeenteraad, 
stilletjes genegeerd?
Onlangs heeft de gemeente ook 
een parking van de kerkfabrieken 
heraangelegd. Dat de gemeente deze 
kosten betaalt, is voor discussie vatbaar. 
Maar dat de gemeente vervolgens nog huur 
gaat betalen voor diezelfde parking, dat is 
een brug te ver. 
De kerken maken deel uit van onze 
culturele geschiedenis en het is een taak 
van de gemeente om deze te onderhouden 
via de kerkfabrieken. Wij willen dus zeker 
geen kruistocht beginnen. Maar financiële 
transacties moeten wel te verantwoorden 

blijven. De gelden van de gemeente 
moeten correct verdeeld worden over de 
verschillende 
instanties.

“N-VA Laakdal vindt dat er zorgvuldiger met 
uw belastinggeld omgegaan moet worden.”

Jeroen Helsen , gemeenteraadslid

  N-VA Laakdal is voor duurzame energie, 
maar hamert wel op een efficiënte aanpak.

  Financiële transacties moeten te ver-
antwoorden blijven. De gelden van de 
gemeente moeten correct verdeeld worden 
over de verschillende instanties.

  Rob Mondelaers 
gemeenteraadslid



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel - info@n-va.be - www.n-va.be
De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegangsrecht tot 
de gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

Verantwoordelijkheid voor welvaart
Met de N-VA in de regering groeit de economie, stijgen de lonen en komen er duizenden jobs bij. Vlaanderen 
investeert bovendien in vlotte mobiliteit, in sociale maatregelen en in de kwaliteit van ons onderwijs. Maar 
het economische herstel is pril en kwetsbaar. We moeten de moed hebben om de sociaal-economische 
hervormingen door te zetten. Als we Vlaanderen welvarend willen houden, zal het van de N-VA en de N-VA 
alleen afhangen.

Vlaamse identiteit 
Gemeenschapsvorming is de kern van de N-VA-ideologie. En het cement van die gemeenschap is een verlicht 
burgerschap, gebouwd op identiteit. Wij zijn de enigen die dat durven zeggen en daar ook naar handelen. 
Vlaanderen is een gastvrij land, waar iedereen die zijn of haar kansen grijpt en onze manier van leven een 
warm hart toedraagt alle dromen kan waarmaken. Wie de Vlaamse identiteit wil omarmen, heeft dus maar één 
keuze. Een keuze voor de N-VA.

Een veilige thuis
Na jaren van verwaarlozing investeren we weer in onze veiligheid, in de politie en het leger. We pakken ook 
de massamigratie kordaat aan. Maar de uitdagingen op het vlak van veiligheid blijven groot. De N-VA zal geen 
millimeter toegeven aan terrorisme en extremisme. We willen justitie de middelen geven om criminelen snel 
en streng te bestraffen. En door onverhard de strijd tegen drugs te voeren, gaan we de ontwrichting van de 
samenleving tegen. Voor uw veiligheid bent u dus bij de N-VA aan het goede adres.

“Wilt u een welvarend, solidair 
en veilig Vlaanderen? Omarmt 
u de Vlaamse identiteit? 
En wilt u een zelfstandig  
Vlaanderen? Versterk dan 
onze rangen. Want de beste 
garantie voor Vlaanderen is 
de N-VA.”

Bart De Wever, N-VA-voorzitter
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